
Referat fra S8 Årsmøde & Generalforsamling d. 19/3-2024 i Foreningshuset Sundholm 8 
 
Teddy bød velkommen og redegjorde for Foreningshusets første 10 år og indbød til en debat om Forenings- 
husets fremtid.  
 
Debatten blev delt i 3 temaer: 
 
 1: De fysiske rammer, adgangsforhold 
 2: Fællesskab og ejerskab blandt medlemmerne 
 3: Service, selvbetjening og hverdag i huset 
 
Ad1: Der blev bl.a. omtalt det uhensigtsmæssige i at deltagere i forskellige møder passerede gennem lokaler 
hvor andre holdt møde. At mødedeltagerne ikke altid tog hensyn til at der var andre i huset, samt 
bookingsystemet. 
 
Ad2: Forslag om fællesmøder, Familie Fredags Bar, FB for medlemmerne samt ”Info om min forening”, hvor 
foreningerne på skift orienterede om hvad lige netop hvad der foregik i min forening.  
Derefter var der spisning: 
 
Menu: Chilli con/sin Carne 
 
Referat fra Foreningshusets generalforsamling: 
 
Formand Frank Jensen bød velkommen og foreslog Aurelia som dirigent 
 
Pkt1: Valg af dirigent: 
Aurelia fastslog at generalforsamlingen var rettidig indkaldt, og foreslog at springe pkt. 3 over, indtil vi fandt 
ud af om der var brug for det. Det blev vedtaget. 
 
Pkt2: Valg af referent: 
Bo Sand blev valgt 
 
Pkt4: Bestyrelsens beretning og visioner for det kommende år: 
Formand Frank Jensen fremlagde beretningen (vedlagt) 
 
Pkt5: Fremlæggelse af regnskab Foreninghuset Sundholm 8: 
Regnskabet blev gennemgået af Teddy. 
  
Pkt6: Fremlæggelse af regnskab for Maskinhallen 
Regnskabet blev gennemgået af Teddy. 
 
Pkt7: Fastlæggelse af kontingent for 2025: 
Forslag: Kontingentet uændret, som blev godkendt. 
 
Pkt8: Indkomne forslag:  
Var let at komme igennem, for der var ikke indkommet noget forslag. 
 
Pkt9: Budget:  
Vi kører på 4-årige bevillinger, men håber at komme permanent på kommunens budget.  
Budgetterne for Foreningshuseet og for Maskinhallen blev begge godkendt. 
 
Pkt10: Valg: Formanden Frank blev genvalgt for 2 år 
  Bestyrelsesmedlem Birgitte blev genvalgt for 2 år 
  Suppleant Asger blev valgt for 1 år. 
  John ønskede ikke at genopstille så Marianne Hansen blev valgt for 1 år 
  Revisoren blev genvalgt 
 



Pkt11: Eventuelt:  
Ingen ønskede ordet. 
 
Teddy afsluttede generalforsamlingen og sagde tak for i aften.  
 
 
     Referent:  Bo     Dirigent: Aurelia     Formand: Frank 
 
 
_________________  __________________  _________________ 
 
 
 


